

KAUP GmbH & Co. KG

Braunstrasse 17, D-63741, Aschaffenburg

DISTRIBUTOR'S CERTIFICATE

«KAUP GmbH & Co. KG», Germany herewith confirms that «Sklad.ru Ltd.» is our authorized distributor for sales on the territory of Russia and CIS the KAUP branded equipment, manufactured by us.

«Sklad.ru Ltd.» is also authorized to supply spare parts and provide warranty and maintenance operations for our products on the territory of Russia and CIS with rights to appoint its own dealers for KAUP equipment sales and maintenance.

The present Certificate is valid from April 01, 2015 till December 31, 2016.

(СЕРТИФИКАТ ДИСТРИБЬЮТОРА)

Фирма «Кауп ГмбХ & Ко. КГ», Германия настоящим подтверждает, что компания ООО «Склад.ру» является авторизованным дистрибьютором на территории России и СНГ по продажам оборудования с торговой маркой КАУП, произведенного нашим заводом.

Компания ООО «Склад.ру» также уполномочена поставлять запасные части, проводить гарантийное и послепродажное обслуживание продукции нашей компании на территории России и СНГ с правом назначения дилеров по продажам и обслуживанию.

Настоящий сертификат действителен с 01 апреля 2015 г. по 31 декабря 2016 г.

Name Armin Seidl

Title Order Processing Department

